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Abstract (en)
[origin: US4812946A] A device for demagnetization of the picture tube of a television receiver and earthing of the conductive coating applied to the
cone of the tube includes a demagnetization coil system (4) constituted by a bundle of insulated electric wires held together and forming at least one
loop applied to the cone of the tube. The wires of the strand are held together by a tape of plastic material wound helically around them, while a bare
electric wire (1) is wound helically with the same pitch as the tape. This wire is connected to earth (15, 16).

Abstract (fr)
Dispositif assurant simultanément la démagnétisation du tube-image d'un récepteur de télévision et la mise a la masse du revétement conducteur
appliqué sur le cone dudit tube. Le bobinage de démagnétisation (4) est constitué d'un toron de fils électriques isolés, maintenus ensemble et
formant au moins une boucle appliquée sur le cone du tube. Les fils du toron sont maintenus ensemble par une bande de matiére plastique
enroulée en spirale autour d'eux, et un fil électrique nu (1) est enroulé en spirale avec le méme pas que la bande. Ce fil est relié a la masse (15, 16).
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